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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2022. május 25. (szerda) napján 11 órára meghirdetett, de ténylegesen 11 óra 
10 perckor a Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalának Dísztermében 
megtartott rendes üléséről. 
 
Jelen vannak:     

Murvai Árpád bizottsági elnök;  
Faragó Zsolt elnökhelyettes; 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag; 
Mácsik Henrietta tag; 
Móra Viktória tag; 
 

Meghívottak: 
dr. Dobos Gyula; Aranykönyv Szerkesztőbizottság; 

 
 
Tanácskozási joggal megjelentek:    dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető; 

Tamási Anna igazgatóságvezető; 
Majnay Gábor osztályvezető; 
Balázs László sport és ifjúsági referens; 
dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens; 
Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető; 

 

Az elnök megállapítja, hogy az 5 tagú bizottságból 5 tag van jelen és a bizottság 
határozatképes. A nyilvános ülést 11 óra 10 perckor megnyitja. 
 
Az elnök az ülés napirendjének elfogadására tesz javaslatot a sorrendváltoztatással együtt, 
amelyet a bizottság 5 igen szavazattal egyhangúlag elfogadott, és a következő napirendet 
állapította meg: 

 
NAPIREND 

 
NYILVÁNOS ÜLÉS:  
 
1.napirendi pont:  
Javaslat a 2021. évi Aranykönyvi bejegyzésekre-Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(56. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
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Előadó: Losonczyné Csuprik Erika közművelődési és civil kapcsolatok referense 
Meghívottak: Az Aranykönyvi Szerkesztőbizottság tagjai 
 
ZÁRT ÜLÉS: 
 
2.napirendi pont:  
Javaslat a Szekszárdi Sportközpont Nonprofit Kft.  2021. évi mérlegbeszámolójának, 
valamint a 2022. év első negyedévi pénzügyi beszámolójának elfogadására-Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése 
(83. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Szőke Gergő ügyvezető igazgató 
Előadó: Szőke Gergő ügyvezető igazgató 
 
3.napirendi pont:  
Javaslat városi díjak, elismerések adományozására-Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(74. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 
NYILVÁNOS ÜLÉS:  
 
4.napirendi pont:  
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …./2022. (….) önkormányzati 
rendelete Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2021. évi költségvetéséről szóló 
5/2021. (III. 1.) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet) -Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 
(64. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Tamási Anna igazgatóságvezető 
 
5.napirendi pont:  
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …/2022. (…..…) önkormányzati 
rendelete a 2021. évi költségvetés végrehajtásáról (tervezet) -Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 
(96. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Tamási Anna igazgatóságvezető 
 
6.napirendi pont:  
Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Fenntartható Városfejlesztési Stratégiájának és TOP 
Plusz Városfejlesztési Programtervének elfogadásáról és támogatási kérelem benyújtásáról 
a TOP_Plusz_1.3.1-21 kódszámú, „Fenntartható városfejlesztési stratégiák támogatása” 
című pályázati felhívásra-Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(98. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető 
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Meghívott: dr. Mérei András tanácsadó, EXANTE Kft. 
 
7.napirendi pont:  
Az általános iskolai tanulók napközbeni felügyeletének biztosítása az iskolai nyári 
szünetben-Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(87. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gábor Ferenc jegyző 
Előadó: dr. Horváth Annamária köznevelési referens 
 
8.napirendi pont:  
Tájékoztatás Szekszárd Megyei Jogú Város Civil Koncepciójának 2021. évi megvalósulásáról-
Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(68. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Losonczyné Csuprik Erika közművelődési és civil kapcsolatok referense 
 
9.napirendi pont:  
A köznevelési intézmények 2022/2023. nevelési évi óvodai és bölcsődei csoportjai-
Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(70. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gábor Ferenc jegyző 
Előadó: Majnay Gábor osztályvezető 
 
10.napirendi pont:  
A 2021/2022. nevelési év értékelésének szempontjai 
(27. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
11.napirendi pont:  
Az óvodák vezetőinek nyári ügyeleti rendje 
(28. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 

 

 

1.napirendi pont:  
Javaslat a 2021. évi Aranykönyvi bejegyzésekre-Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(56. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Losonczyné Csuprik Erika közművelődési és civil kapcsolatok referense 
Meghívottak: Az Aranykönyvi Szerkesztőbizottság tagjai 
 

Murvai Árpád elnök: Tehát akkor a Szekszárd Megyei Jogú Város Aranykönyve az első 
napirendi pontunk. Gondolom, hogy sikerült átolvasni, és nagyon szépen megkérem a 
vendégeinket, hogy az előző bizottság előtti megszólaláshoz a saját szóbeli kiegészítésüket 
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tegyék meg. Köszönöm.  
 
dr. Dobos Gyula; Aranykönyv Szerkesztőbizottság: Tisztelt Elnök Úr! Tisztelt Bizottság! Az 
Aranykönyvi bizottságunk a korábbi évek gyakorlatának megfelelően elvégezte a munkáját, 
amelyik mindig január 1-től december 31-ig tart. Elsősorban az írott és elektronikus sajtóból 
tájékozódunk ez az egyik lehetőség, amit fel tudunk használni és úgy, ahogy az eredeti 
kiírásban szerepel, hogy milyen szempontok szerint készüljön az Aranykönyv, úgy készítjük el. 
Ez annyit jelent, hogy 13 témakörben gyűjtünk, az önkormányzati témakör, a gazdaság az 
oktatás, a kultúra, a nemzetközi kapcsolatok egészségi civilszervezetek egyház, sport, 
különböző díjak emlékezés és utána neves hallott témaköreiben. Az első miután elkészül, a 
munkapéldány januárban mindig megjelenik a felhívás, amely alapján mindenkinek 
lehetősége nyílik arra, hogy kiegészítse a mi anyagunkat, illetve a saját maga által fontosnak 
tartott anyagukat felterjessze. A gyakorlat az, hogy az oktatási az egészségügyi a 
közművelődési intézmények klubok egyesületek, alapítványok, termelőüzemek és 
magánszemélyek egyaránt tesznek felterjesztést. Tehát tulajdonképpen ez a szelep arra, hogy 
ha az írott és az elektromos sajtóban nem szerepelnek azok az anyagok, akkor az egyéb 
kiegészítésekkel lesz teljessé tehető. Ezzel a gyakorlattal általában 15-18 intézmény, vagy 
vállalkozás él. Csak példaként mondom, hogy ebben az évben a Babits Általános Iskolából, a  
Honismereti egyesületből, a Rotary klubtól, Alsóvárosi Közhasznú Egyesülettől, Múzeumból 
Megyei Levéltárból kaptunk anyagokat. Problémákat okozott a beküldött anyagok formátuma, 
a dátumok nem egyezősége például. Problémát okozott a versenyek volumenének 
megállapítása. Például a nemzetközi versenyek fogalmának az ellenőrzése, hogy az valójában 
az-e. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen a kiegészítést. Van-e valakinek hozzászólása? 
 
Mácsik Henrietta tag: Bocsánat, így formailag nekem azért adottak itt gondok. Elnevezésekkel 
megnevezésekkel most tudom, hogy ez milyen kukacosodásnak tűnik. Nyelvhelyességgel 
gondjaim voltak. Nem tudom, hogy ezt még lektorálja-e valaki. A második észrevétel. Akár 
rendezvények, események kapcsán, hogy én a súlyozással nem feltétlenül értek egyet. Ezt 
finomabban kellene venni. 
 
dr. Dobos Gyula; Aranykönyv Szerkesztőbizottság: Korábban az volt a gyakorlat. Főleg a 
Humánbizottság volt, amely foglalkozott velünk és több szűrőn keresztül mentek át az 
anyagok. Utána a bizottságok. Most ez a lehetőségünk nem volt meg, hanem egyből ide 
jöttünk a különböző bizottságokhoz, de még mindig megvan a lehetőség arra, hogy javítsunk 
rajta és akkor a közgyűlésen elő lehet terjeszteni.  
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen a kérdést is, meg a válaszokat is. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Az előző ülésen is beszéltünk róla, illetve fény derült rá, hogy a 
sportesemények részletessége pontos ideje, illetve maga a rendezvény megvalósulásnak a 
körülményei eredeti szájból kellene, hogy bekerüljenek az Aranykönyvbe. Én azt gondolom, 
hogy a legegyszerűbb, hogy ha a Gábortól szerzik be az adatokat és fel lehetne venni velük a 
kapcsolatot. 
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Móra Viktória tag: Szerintem az Önkormányzat tartja a kapcsolatot amúgy is az 
Egyesületekkel. Lehetne akkor az, hogy ők veszik fel ebben is a kapcsolatot velük, mondjuk 
minden hónapban gyűjthetnék az anyagokat. Most egy emailt kiküldeni az nem nagy dolog. 
 
Murvai Árpád elnök: Van e még hozzászólás? 

Majnay Gábor osztályvezető: A felhívásról egyébként a Civil szervezetek tudtak. Mi kiküldtük 
nekik mindig, de nem küldik meg, vagy csak ritkán. 

Murvai Árpád elnök: Egy kiegyensúlyozottabb sajtószemle nem ártana. Én is szorgalmaznám, 
hogy a szerkesztőbizottsággal vegyék fel időben a kapcsolatot az egyesületek.  

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 2 
igen szavazattal 3 nem szavazattal nem fogadott el.  
 
A napirendi pont tárgyalása határozathozatal nélkül ért véget. 
 
Az elnök 11 óra 30 perckor lezárja a nyilvános ülést. A bizottság zárt ülésen folytatja a 

munkáját. A zárt ülés befejezését követően 13 órakor újra megnyitja a nyilvános ülést, amely 

a korábbiakban elfogadott napirendi pontok szerint folytatódik. 

 
Faragó Zsolt elnökhelyettes elhagyja a bizottsági ülés helyszínét. A bizottság 4 fő bizottsági 

taggal folytatja tovább a munkáját. 

 
4. napirendi pont:  
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …./2022. (….) önkormányzati 
rendelete Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2021. évi költségvetéséről szóló 
5/2021. (III. 1.) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet) -Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 
(64. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Tamási Anna igazgatóságvezető 
 
Tamási Anna igazgatóságvezető: Minden évben a zárszámadás elfogadása előtt kell egy 
előirányzatmódosítást végrehajtani. Erről is szól az előterjesztés. Bekerülnek azok a pénzek, 
amiket megkapott még pluszba a város. Továbbá azok a változások kerülnek bele, ami a 
költségvetési támogatások miatt kaptunk még. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 2 
igen szavazattal, 2 tartózkodás ellenében nem fogadott el. 
 
A napirend megtárgyalása határozathozatal nélkül véget ért. 
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5. napirendi pont:  
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …./2022. (….) önkormányzati 
rendelete Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2021. évi költségvetéséről szóló 
5/2021. (III. 1.) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet) -Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 
(64. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Tamási Anna igazgatóságvezető 
 
Tamási Anna igazgatóságvezető: Ez pedig a zárszámadásról szól. Két szám nagyon fontos. A 
költségvetés főösszege 21 000 000 forint felett van. A tavalyi év egy covidos év volt. A 
megvalósítandó beruházások, fejlesztések nehezen indultak meg. Nehezen teljesültek. Sok 
minden át fog húzódni a következő évekre. A tavalyi évet is úgy kezdtük, hogy 11 000 000 
forint volt a pénzmaradvány igénybevétele. Egy jelentős része még most is itt lesz. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 2 
igen szavazattal, 0 nem 2 tartózkodás mellett nem fogadott el. 
 
A napirendi pont megtárgyalása határozathozatal nélkül ért véget. 
 
6.napirendi pont:  
Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Fenntartható Városfejlesztési Stratégiájának és TOP 
Plusz Városfejlesztési Programtervének elfogadásáról és támogatási kérelem benyújtásáról 
a TOP_Plusz_1.3.1-21 kódszámú, „Fenntartható városfejlesztési stratégiák támogatása” 
című pályázati felhívásra-Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(98. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető 
Meghívott: dr. Mérei András tanácsadó, EXANTE Kft. 
 
Neiner András, Stratégiai, tervezési munkatárs: Mélységeiben az Exante Kft. tanácsadója 
tudna tájékoztatást nyújtani a bizottságnak. Ha kérik, akkor be tud online jelentkezni. 
 
Murvai Árpád elnök: Nem köszönjük. Az a jó ebben a javaslatban, hogy előre tervezünk, és ha 
megnyílik a pályázási lehetőség, akkor azok alapján tudunk benyújtani pályázatot. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadta és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 36/2022. V. 25.) határozata 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Fenntartható Városfejlesztési 
Stratégiájának és TOP Plusz Városfejlesztési Programtervének 

elfogadásáról és támogatási kérelem benyújtásáról a 
TOP_Plusz_1.3.1-21 kódszámú, „Fenntartható városfejlesztési 

stratégiák támogatása” című pályázati felhívásra 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága a „Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város 
Fenntartható Városfejlesztési Stratégiájának és TOP Plusz 
Városfejlesztési Programtervének elfogadásáról és támogatási kérelem 
benyújtásáról a TOP_Plusz_1.3.1-21 kódszámú, „Fenntartható 
városfejlesztési stratégiák támogatása” című pályázati felhívásra” 
tárgyú előterjesztés határozati javaslatát a Közgyűlésnek elfogadásra 
javasolja.  

 

Határidő: 2022. május 26. 
Felelős: Murvai Árpád elnök 

 
7.napirendi pont:  
Az általános iskolai tanulók napközbeni felügyeletének biztosítása az iskolai nyári 
szünetben-Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(87. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gábor Ferenc jegyző 
Előadó: dr. Horváth Annamária köznevelési referens 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Tisztelt Elnök Úr! Tisztelt bizottság! 4. éve az önkormányzat 
feladatába került. Korábban egy általános iskola megszervezte, de mivel megszűnt, itt van 
nálunk. Sikerült elnyerni a pályázatot ennek a feladatnak az ellátására. Nem az önkormányzat 
pályázhat, hanem a Kulturális Központ és felvettük a kapcsolatot a Kulturális Központtal és 
most mind a 7 hétre beadtunk egy pályázatot. Ez nem volt egyszerű, mert igaz, hogy egy 
hónappal korábban jelentették meg a pályázatot, de volt vagy 10 nap beadási határidő. Lényeg 
az, hogy sikerült beadni a pályázatot és bízunk benne. A költségvetésbe beterveztük 4 500 000 
forintot a tavalyi számú létszámokkal számolva. Viszont nem tudni mi a magyarázata, nagyon 
jó híre volt a tanulók körében a felmérés alapján. Több mint 176 gyerekkel több jelentkezett 
az idén a nyári napközis táborokba. A megemelt létszám a tavalyi adatok, vagy tavalyi 
költségekkel számolva ez plusz 1 800 000 Ft-ot jelentene és a határozati javaslat ezt is 
tartalmazza, hogy akkor javasoljuk a költségvetésbe ezt beépíteni. Természetesen, ha nyer a 
pályázat, akkor erre nem lesz szükség.  

Murvai Áprád elnök: A többi bizottság tárgyalta? 

dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: A GVB, PB és SZEKÖF is elfogadásra javasolta. 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 



 

  0525 jkv 

8 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal egyhangúlag elfogadta és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és 
Ifjúsági Bizottságának 37/2022. V. 25.) határozata 

az általános iskolai tanulók napközbeni felügyeletének biztosítása az 
iskolai nyári szünetben 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és 
Ifjúsági Bizottsága „Az általános iskolai tanulók napközbeni felügyeletének 
biztosítása az iskolai nyári szünetben” tárgyú előterjesztés határozati javaslatát a 
Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 

 

Határidő: 2022. május 26. 
Felelős: Murvai Árpád elnök 

 
8.napirendi pont:  

Tájékoztatás Szekszárd Megyei Jogú Város Civil Koncepciójának 2021. évi megvalósulásáról-
Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(68. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Losonczyné Csuprik Erika közművelődési és civil kapcsolatok referense 
 
Murvai Áprád elnök: Következő a Megyei Jogú Város Civil Koncepciójának megvalósulása. 
  
Majnay Gábor osztályvezető: Elmondtuk, hogy nyilván ez azt tartalmazza, hogy amely civil 
szervezetekkel szorosabb kapcsolatban vagyunk, mit tettek az előző évben, illetőleg mindig is 
kérdés volt kimutatásként a közgyűlés tagjai számára is, hogy a végén egy összefoglaló 
táblázatban, több mellékletben is látható, hogy mennyi az a pénzösszeg, illetve természetbeni 
juttatás, amit ebben az évben a civilek kaptak. 
  
Mácsik Henrietta tag: Az lenne a kérdésem, hogy az Ifjúsági és Érdekegyeztető Fórum, hogy a 
tavalyi évben nem lett összehívva egy alkalommal sem. Erről lehet valamit tudni? 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Ennek oka a covid helyzet. Nem volt, olyan program, esemény, 
ami indokolttá tette volna. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Annyit tennék hozzá, hogy tavaly nem kellett 
összehívni a költségvetés miatt sem, erről a Belügyminisztérium küldött még a költségvetési 
rendelet készítése során egy tájékoztatást.  
 
Murvai Árpád elnök: Annyit tennék hozzá, hogy a 2021. évben nyújtott pénzbeli támogatás 
kategóriánként való eloszlása szerint, 67%-ban a sportra irányult. Nem tudom érzékeljük-e ezt. 
A kérdésem az, hogy a pénzbeli támogatáson kívül miből tevődnek ezek össze? 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Tényleg ez itt 67 százalék. Mondtam a bizottsági keretek 
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megemelését, de ebbe benne van és ezt jól megemelte, hogy a költségvetési soron a 
kosárlabda klub is kapott 25 milliót. Ezért jön ki ez a nagy szelet. 
 
Murvai Árpád elnök: Csak annyi, hogy a környezetvédelemre 2 százalék, csak mondom. Annyit 
mondanék, hogy javaslom, hogy az ifjúságra fordított támogatás külön jelenjen meg. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal egyhangúlag elfogadta és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 38/2022. V. 25.) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város Civil Koncepciójának 2021. évi 
megvalósulásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága a Civil Koncepció 2021. évi megvalósulásáról 
szóló tájékoztatást a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 

 

Határidő: 2022. május 26. 
Felelős: Murvai Árpád elnök 
 

9.napirendi pont:  
A köznevelési intézmények 2022/2023. nevelési évi óvodai és bölcsődei csoportjai-
Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(70. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gábor Ferenc jegyző 
Előadó: Majnay Gábor osztályvezető 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Nagyon egyszerűen azt mondom, hogy a tavalyi évhez képest 
nincsen változás és ennek örülök. A javaslat szerint szakmailag ugye ugyanazokkal a 
csoportokkal és álláshelyekkel tudnánk indítani, mint az előző években tavaly. A Mérey 
óvodában egy csoportot már meg kellett szüntetni. Ugye az előrejelzések azt mutatták, hogy 
várhatóan esetleg nem jön össze az a gyereklétszám az idei évre, de az óvodai beíratások 
alapján a tervezett létszám bejött, és ezért mondható az, hogy indíthatók azok a csoportok, 
amiket terveztünk. Sőt egy valamennyivel talán az átlaglétszám is emelkedik. 
 
Mácsik Henrietta tag: Ami nagyon szembetűnő ebben a statisztikában, az óvodában 
maradóknak, a tanköteleseknek a visszatartása, ami újra egy tendenciaként látszik, vagy 
felütötte a fejét. Pedig szigorítás volt a tavalyi évben.  
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 3 
igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott és a következő határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 39/2022. V. 25.) határozata 

a köznevelési intézmények 2022/2023. nevelési évi óvodai és 
bölcsődei csoportjairól 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága „A köznevelési intézmények 2022/2023. 
nevelési évi óvodai és bölcsődei csoportjai” tárgyú előterjesztés 
határozati javaslatát a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 

 

Határidő: 2022. május 26. 
Felelős: Murvai Árpád elnök 

 

10.napirendi pont:  
A 2021/2022. nevelési év értékelésének szempontjai 
(27. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
Murvai Árpád elnök: Van e ezzel kapcsolatban kérdés? 

Mácsik Henrietta tag: Szerintem a beszámolók kapcsán már jeleztem, hogy jelenítsenek meg 
adatokat is abban. Ne csak általánosságban megfogalmazott dolgokat írjanak bele. 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 40/2022. V. 25.) határozata 

a 2021/2022. nevelési év értékelésének szempontjairól 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. 
törvény 85. § (2) bekezdése alapján, a Szervezeti és Működési 
Szabályzatról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati rendelet 1. 
melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1. pontja 6. 
alpontjában kapott átruházott jogkörében eljárva 
 

1. a 2021/2022. nevelési év értékelésének szempontjait a határozat 

melléklete szerint elfogadja;  

 
Határidő:  2022. május 25. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
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2. felhívja az óvodák vezetőit, hogy beszámolójukat az elfogadott 

szempontsor és táblázatok alapján készítsék el. 

 
Határidő:  2022. július 10. 
Felelős:  intézményvezetők  

 
11.napirendi pont:  
Az óvodák vezetőinek nyári ügyeleti rendje 
(28. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Nincs kiegészíteni valóm.  
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 41/2022. V. 25.) határozata 

az óvodák vezetőinek nyári ügyeleti rendjéről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága  
 

1. az önkormányzat fenntartásában működő óvodák vezetőinek az 

alábbi szerdai napokat javasolja 2022. nyári ügyeleti napjaik 

meghatározására délelőtt 900-1200 óráig: 

 

 2022. június 22. 

 2022. július 6. 

 2022. július 20. 

 2022. augusztus 3. 

 2022. augusztus 17.  

 
Határidő:  2022. május 25. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
2. felhívja az intézmények vezetőit, hogy ügyeleti rendjüket (időpont, 

helyszín, ügyeletes neve) küldjék meg a Humán Osztályra. 
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Határidő:  2022. június 7. 
Felelős:  intézményvezetők  

 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 13:31 órakor 
berekeszti.  
 

K.m.f 
 
  

Mácsik Henrietta  
         jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
 
 
Készítette: 

dr. Ambrus Gábor 
jegyzőkönyvvezető 

 

Murvai Árpád 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Gábor Ferenc 

           jegyző 


